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Немају услове сразмерне
ре зул та     тима, ни стабилан
извор фи нан сирања, нема -
ју ни приближну по пу лар -

 ност као остали спортисти, а судећи
према томе како су завршили 2010.
немају ни довољно места у ви три на -
ма да распореде пехаре и награде
освојене на међународним и дома -
ћим такмичењима.

Последње признање за стрел -
це „Академца“ стигло је из Медија

Бављење стрељаштвом
на Војној академији
спада у ваннаставне
активности. Кад
завршимо посао,
одлазимо на тренинге
и ентузијазмом
градимо успехе – каже
пуковник Митја Гргић,
тренер најуспешније
спортске екипе 2010.
у Војсци Србије 

СВЕТСКЕ КАДЕТСКЕ 
ИГРЕ У БЕОГРАДУ

Пуковник Митја Гргић најав -
 љу је дугорочне планове „Академ -
 ца“ које ће покушати да ре али -
зује у сарадњи са Вој ном ака -
демијом:

– У плану је изградња стре -
љане од 40 места и набавка са -
времене опреме до 2012, када
ће  мо конку ри сати за органи за -
цију Других свет ских кадет ских
војних игара. 

Дајемо 
све – не
узимамо

ништа
центра „Одбрана“ – најуспешнија
спортска екипа Војске Србије у прет -
 ходној години, у којој су погађали у
центар мете.

– На Светским војним играма у
Анкари кадеткиња Тања Тачић била
је трећа у појединачној и друга у
екипној конкуренцији, у дисциплини
ваздушна пушка. У Турску смо, први
пут у историји клуба, слали и мушки
тим, који се вратио као четврти у
конкуренцији пиштољ, док је војник

Илија Ранчић заузео треће место
међу појединцима – поносан је пу -
ков ник Митја Гргић, тренер и ру ко -
водилац „Академца“.

Клуб основан 16. јуна 1957.
вишеструки је првак државе. Њего -
ви такмичари освајали су медаље на
првенствима Београда, државе, п р е -
д     стављали нашу војску на ме ђу на -
родним смотрама...

– Бављење стрељаштвом на Вој -
 ној академији спада у ваннастав не
активности. Кад окончамо посао,
добровољно одлазимо у стрељану,
на тренинге и ентузијазмом крчимо
пут ка подвизима – додаје пуковник
Гргић.

Као тренер у „Академцу“ је и
потпуковник Иштван Пољанац. Неу -
 морно, свакодневно, од јутра до
сутра. 

– Стрељана се отвара у 8.30, а
затвара у 21 час. У њу уносимо само
осмех, нема преких погледа, умора,
напетости, јер је стрељаштво да ва -
ње, а не узимање. Нема ни сло бод -
них дана, новчаних надокнада, али
нам је срце пуно кад такмичари до -
несу медаље, потврђујући да време
проведено у стрељани нисмо узалуд
потрошили. А, дешава се да је толи -
ка гужва да некад морају сатима да
чекају да би дошли на ред – истиче
Пољанац.

„Академац“ има сениорске и
јуниорске екипе у војном и ваз душ -

Стрељачки клуб „Академац“ 
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ном оружју (пушка, пиштољ), док се
тим у војничком пиштољу састоји од
активних припадника, официра и
подофицира. Најстарији је мајор
Жељко Нововић.

– Ангажовањем тренера Гргића
и Пољанца знатно смо побољшали
резултате за минуле две године. Наш
циљ је да што више младих тре  нира
стрељаштво – објашњава Но во  вић.

У 2011. предвиђен је пут на
Светске војне олимпијске игре у
Бразилу (од 17. до 24. јула), а одмах
затим у Београду је Првенство
Европе (31. јул–15. август). Одласку
у Рио де Жанеиро нада се и Тања
Тачић, најуспешнија такмичарка
„Ака  демца“.

– Кад сам пре годину и по упи -
сала Академију нисам прет пос тав -
љала да ћу се бавити стре љаш твом.
Отишла сам на тренинг из радоз -
налости, а остала да се такми чим и
за сада сам, осим успеха у Анкари,
освојила друго место на јуниорском
првенству Београда и трећу позици -
ју екипно, у великом калибру, на др -
жавном војном пр вен  ству – подсећа
кадеткиња Тачић.

Развојни пут Димитрија Гргића
био је другачији. Син Митје Гргића
пушке се латио још у десетој годи ни,
у „Црвеној звезди“, да би се 1999.
„пребацио“ на пиштољ и из њега
испалио изванредне резултате, па је
осим државног јуниорског рекорда
(584 круга, 2000. године) „упуцао“ и
пет медаља на европским првен с -
твима. Сад је војник на одслужењу
војног рока, али његови планови пре -
ливају се и на такмичења у ци вил -
ству.

– Циљ је да остварим норму за
Олимпијске игре у Лондону 2012.
године. А, ако одем тамо, не желим
само да будем део Кубертенове
пароле „важно је учествовати“, хоћу
да донесем медаљу и са најзна чај -
нијег такмичења – храбро поручује
Димитрије Гргић. ƒ

Александар ЈОКСИЋ 

Снимио Зоран МИЛОВАНОВИЋ

Без не до у ми ца и без прем ца –
нај бо љи спор ти ста Вој ске Ср би је за
2010. је Сте ван Сто ја но вић. Ка дет
Вој не ака де ми је и џу ди ста „Пар ти -
за на“ до бит ник је тог пре сти жног
при зна ња, по што је ми ну ле го ди не
бе ле жио са мо успе хе.

Так ми че ћи се на тур ни ри ма у
земљи и ино стран ству оства рио је
из у зет не ре зул та те, „де бе ло“ над -
ма шио кон ку рен ци ју и знат но олак -
шао по сао жи ри ју, па је на про сла ви
Да на Ме ди ја цен тра „Од бра на“ баш
тај сна жан и спре тан мо мак из Бо ра
до био на гра ду за све што је ура дио
у про те клих 12 ме се ци. А, учи нио је
до ста, и на вој ним и на ци вил ним
над ме та њи ма.

– С Европ ског вој ног пр вен ства
у Но вом Ме сту, у Сло ве ни ји, до нео
сам брон за ну ме да љу, на Др жав ном
пр вен ству у ка те го ри ји до 73 ки ло -
гра ма био сам зла тан, што ми је нај -
бо љи успех у до са да шњој ка ри је ри.
По што се упо ре до так ми чим и за
„цр но-бе ле“, био сам и по бед ник
тур ни ра „Све ти вид“ у Ри је ци, нај -
бо љи и на Тур ни ру „Б“ ка те го ри је у
ита ли јан ским Уди на ма, да бих го ди -
ну за о кру жио дру гим ме стом на еки -
пом пр вен ству у де цем бру – на бра ја
Сте ван Сто ја но вић, два де сет дво го -
ди шњи сту   дент 132. кла се Вој не
ака де ми је, на Сме ру те ле ко му ни ка -
ци је.

Осва јао је ме да ље од пи о нир -
ске до се ни ор ске кон ку рен ци је, али
је за ни мљи во да је спорт ску ка ри је -
ру по чео као фуд ба лер.

– Че ти ри го ди не сам се ба вио
нај по пу лар ни јим спор том, али сам
се 1999. „пре ба цио“ на џу до и ни сам
се по ка јао. Осим у Вој сци, џу дом се
ба вим и у „Пар ти за ну“. И не ћу сад
да се за у ста вим, циљ је да у 2011.
од бра ним ти ту ле за про шло го ди -
шњих пр вен ста ва, до мог нем се но -
вих и про ши рим ко лек ци ју.

Због оба ве за на Ака де ми ји ни је
у при ли ци да од ла зи на ју тар ње тре -
нин ге у „Пар ти зан“, али за то сти же
на дру ге стра не.

– Спор том на Ака де ми ји ба ви м
се ис кљу чи во у сло бод но вре ме. То
је мо ј из бор, ни ка ко мо ра ње, али
кад не што во лиш и ако си упо ран,
не па да ти те шко ни кад си цео дан
на но га ма.

Уз мо тив ка кав је до би јао при -
ли ком су сре та са ле ген да ма на шег
спор та (Јасном Шекарић, Алексан-
дром Шапићем и Дејаном Станкови-
ћем), Сто ја но ви ћу по ма жу и љу ди са
ко ји ма је у сва ко днев ном кон так ту.

– Ни је дан успех не бих оства -
рио са мо стал но. За хвал ност ду гу јем
ста ре ши на ма Вој не ака де ми је, по -
ро ди ци, при ја те љи ма... Због то га се
на дам да ћу у 2011. још не ки пут да
их об ра ду јем. ƒ

Пи то мац 
од зла та

Џу ди ста 
Сте ван Сто ја  но вић 

Циљ је да ове го ди не 
од бра ним ти ту ле и 

пла си рам се на Свет ске
вој не игре у Рио де 

Жа не и ру – каже најбољи
спортиста Војске Србије

у прошлој години 


